
Hoolekogu koosolek 11.04.2023 

Osalejad: Raul Omel, Liilia Raik, Tiina Troškin, Ülo Needo, Aliis Udras, Helian Bleive, Eliise Roosen, 

Signe Aarla, Nils-Naatan Kaivo. Margo Hussar (direktor) 

Puudus: Tähti Tobreluts 

Algus: 18.00  Lõpp: 19.50 

Päevakord: 

1. Suvevaheajale mineku ajakava kooskõlastamine. 
2. Ülevaade eelarvest. 
3. Info. 
4. Arutelu haridusreformi oodatavast mõjust. 
5. Kohapeal algatatud küsimused 

 
1. Suvevaheajale mineku ajakava kooskõlastamine (direktor Margo Hussar) 
20. aprillil toimub koolis õhtul kell 18 Jüriöö jooks. See üritus läheb kirja koolipäevana, millega 

tehakse ette 14. juuni, kui peaks olema viimane koolipäev sel õppeaastal. Direktori tegi ettepaneku, et 
viimane koolipäev sel õppeaastal on 13. juuni.  

Lisaks info, et 12. juuni on kogu kooli spordipäev Põlva staadionil (9. klass jääb kooli eksamit 
tegema).  
Ettepanek kooskõlastatud. 
 

2. Ülevaade eelarvest (direktor Margo Hussar) 
Saali remondi hange on lõppenud. Seinad saavad üle värvitud juulis. Augusti alguses toimub saali 
põranda hooldus (süvapesu, lihv, lakk). Hooldatud saab ka saali kõrval asuva mõisaklassi põrand. 
Remondiraha on eelarves kokku vaid 13000 € ja väga palju rohkem selle raha eest teha ei õnnestu. 
Järgmisel aastal loodame teha teiste klassipõrandate hoolduse.  
 
Kooli maakütte süsteem ei töötanud enam korrektselt ja kõrge elektri hinna tõttu olid kulud väga 
kõrged. Tänaseks on kool üle viidud tsentraalsele keskküttele. Paraku tõusid oluliselt ka keskkütte 
hinnad. Lubadus, et kui kool liitub keskküttega, siis Mooste asulas hinnad ei tõuse, ei pidanud.  
 
Huvihariduse rahastus on oluliselt vähenenud. Aastal 2021 oli see 12 000 €, 2022. aastal oli 5000 € ja 
käesoleval aastal on vaid 4000 €.  

 
3. Info (direktor Margo Hussar) 

Kooli kaugushüppe kastil tuleb lähinädalal nüüd sile hoovõtu kummirada. 
 
Aida katuse ehitus peaks kahe nädala jooksul algama. Kooli töötajate ja külaliste sõidukeid pargime 
siis folgikoja ees.  
 
Toimub rahuloluküsitlus ja ootame rohket osavõttu. Kokkuvõtte tulevad. Etteruttavalt on näiteks 
hoolekogu töö kohta tulnud vastukaja, et ei teata, millega hoolekogu tegeleb.  



Otsustati: Peale iga hoolekogu koosoleku protokolli valmimist saadab direktori Stuudiumisse lingi 
hoolekogu protokollidele.  
 
Kõikidele õpilastele on kool teinud meiliaadressi eesnimi.perekonnanimi@mooste.edu.ee ning Office 
kasutusvõimaluse.  
 
Riik on kinnitanud uue õppekava, mis toob kaasa mitmeid olulisi muudatusi – näiteks formaalse õppe 
osatähtsus väheneb, vähendatakse õpikute kasutamist, rohkem ainete vahelist lõimimist jne. 
 
Järgmine hoolekogu koosolek pidi olema 6. juunil. Direktor on sel päeval koolitusel, seetõttu 
otsustati, et järgmine koosolek toimub 5. juunil. 
 
Aasta õpetaja konkursile soovib kool esitada aasta tugispetsialisti Sandra Kripsoni.  
Ettepanek kooskõlastatud. 
 
Kooli ümbruses liiklemise ohutumaks muutmise ettepanekutele oleme saanud vastuseks, et 
Transpordiamet keeldus allee vahele (kus õpilased ületavad teed kultuurimajja minnes) paigaldama 
künniseid, kuid paigaldab sinna autojuhte hoiatavad liiklusmärgid. Kooli ette tuleb nn lamav 
politseinik, mille peaks paigaldama Põlva vald.  
 

4. Arutelu haridusreformi oodatavast mõjust. 
 

Toimunud on kaks töötuba, milles ei ole esitatud konkreetseid numbreid ega analüüse. On otsus, et 
Kauksi kool suletakse. Teisi otsuseid ei ole ja info on väga vastuoluline.  
 
Meie kool korraldab 2. mail avatud uste päeva eelkõige neile, kes tunnevad huvi oma lapse meie 
kooli panemisel.  Sel korral ei ole see vaid esimesse klassi tulijatele vaid kogu põhikooli 
vanuseastmele. 
 
Hoolekogu protokolliline seisukoht: 
Haridusreformis puudub eesmärk ja vajalikkust pole analüüsidega põhjendatud. Mooste 
Mõisakool peab jääma alles iseseisva 9 klassilise koolina, kuna kooli kõik kolm kooliastet on 
komplekteeritud ja maja on oma füüsilise maksimaalse täituvuse piiril. Vald peab 
haridusreformi osas otsused ära tegema, et taastada töörahu.  

 
5. Kohapeal algatatud küsimused 

Ülo Needo andis teada, et senine Mooste Rahvamuusikakool lõpetab tegevuse ning Moostesse 
luuakse Põlva Muusikakooli filiaal (2 õpetaja kohta ja 0,5 juhi kohta). Järgmisel nädalal tuleb info ja 
saab õppele registreeruma hakata. Ootame aktiivset osavõttu. 

Protokollija 

Tiina Troškin 

 

Hoolekogu esimees  

Raul Omel 


